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Inleiding 

In dit jaarverslag volgt een overzicht op hoofdlijnen van wat er in 2023 gedaan en gebeurd is. 

De BBCH heeft meer proactief gewerkt. Wil graag beter en vooraf betrokken zijn bij diverse 

zaken die het centrum betreffen. De BBCH denkt dan beter ieders belang te kunnen behartigen.   

De website is vernieuwd en redelijk bijgewerkt. Het bestuur is kleiner geworden. Er is grote 

behoefte aan nieuwe bestuursleden . Veel onderwerpen zijn door het jaar heen meerdere malen 

aan de orde geweest. Ook nu weer dezelfde opzet: Een samenvatting! Tijdens de algemene 

ledenvergadering kunnen desgewenst toelichtende vragen gesteld worden. 

 

Bestuurssamenstelling 2023 

In 2023 bestond het bestuur uit de volgende leden: 

Jan Poots, voorzitter 

Margreet Jansen, secretaris 

Gert Odink, penningmeester 

Lammy Moeken, lid 

Thea Breukelman, lid 

Carla Bos, lid 

Tonnis Meijer, lid 

 

Aspirant bestuursleden 

Geen leden beschikbaar 

 

Lid 

Thea Breukelman heeft in 2023 afscheid genomen van het bestuur. Carla Bos stopt voorjaar 

2024 i.v.m. verhuizing naar elders.  

 

Website 

Dion Grendelman heeft zijn werkzaamheden voor de website beёindigd. Voortaan ondersteunt 

Bauke Kleinjan (webator) de website. Bauke moet er nog in groeien. De website ziet er een stuk 

beter uit. 

 

Aantal leden/contributie 

Eind 2023 waren er 310 leden.  De contributie is in het jaar 2023 gehandhaafd op  €4,00 per jaar. 

De formulieren zijn te vinden op de website. 

 

Vergaderingen 

Elke maand, met uitzondering van de zomerperiode, vergadert het bestuur via een vaststaand 

vergaderrooster. De contactambtenaar en de wethouder voor het centrum gebied zijn tweemaal  

bij het overleg aanwezig geweest. Het Centrum gebied communiceert  met contactambtenaar I. 

Franke. De wethouder voor het Centrum Hardenberg is de heer  W. ten Kate. Er zijn contacten 

met de aangrenzende plaatselijke belangengroepen en/of wijkverenigingen. 

 

Voor 2024 is afgesproken 4x per jaar overleg te organiseren met of de juiste ambtenaar 

betreffende bep. onderwerpen en/of de contactambtenaar en eenmaal met de wethouder. De 

wethouder zal als gast aanwezig zijn op de alg. ledenvergadering. 

 

In 2023 heeft B&W een werkbezoek aan de BBCH afgelegd. Binnen de welkomsttoespraak door 

de voorzitter kwamen positieve geluiden en negatieve zaken aan de orde.  B&W werden 

meegenomen op wandelroute langs de Vecht met de Amaliabrug als startpunt. Bewoners uit de 

appartementen konden in gesprek gaan met de delegatie over onder meer de honden 

uitlaatplaatsen en de overlast die dit geeft. De niet kloppende bewegwijzering aan/op de dijk. 



 

 

De BBCH en B&W brachten tevens een bezoek aan het Regionaal Techniek Centrum. Hier werd 

een presentatie verzorgd met een rondleiding. 

 

In het verslagjaar vond eenmaal overleg plaats met het Centrum Management.  Het CM 

organiseert de kleinere evenementen, zoals kramen voor de winkels rond de kerstdagen. Een 

Kerstmarkt is niet rendabel. De aandacht richt zich op bestaande activiteiten waarbij 

aangesloten kan worden. Denk hierbij aan de cadeautjesmarkt vanuit de kerken. 

Ook hebben zij een werkgroep veiligheid. Doet zich iets voor en er kan een foto van worden 

gemaakt, doe dit dan vooral. De foto kan bij de buitendienst van de gemeente worden 

aangeleverd met een kopie ter attentie van het CM. 

 

Met de contactpersonen uit uw wijk of straat vond in het verslagjaar tweemaal overleg plaats.   

We streven ernaar het hele kerngebied te kunnen afdekken met contactpersonen zodat u beter 

geïnformeerd kunt zijn en de BBCH beter weet wat er leeft. Ieder jaar opnieuw komen dezelfde 

projecten in beeld als aanbod voor buurt en wijk. Hierbij kunt u denken aan: Burendag, Kern 

met Pit en Kinderstraten. Hier worden geldbedragen voor beschikbaar gesteld. Heeft u 

interesse, laat het dan weten! Voor een goed contact is het beschikken over een mail adres van 

belang. 

De vergaderdata staan vermeld op de website. De jaarverslagen staan ook op de website.  

Toegevoegd zijn: Verslagen van het overleg met de contactpersonen. 

Het overleg krijgt steeds meer een sociaal karakter. Wilt u ook contactpersoon voor Uw straat 

worden? Geeft u dit dan even door.  

In Hardenberg Centrum bestaat het Noaberschap. Bij 3 ingangen naar het centrum gebied 

staan  banners van de BBCH en het Noaberschap samen. 

Wijkagent: 

De BBCH heeft kennisgemaakt met de wijkagent: Stephan Lazaroms. Met hem vindt zonodig 

overleg plaats. 

 

 
 

Politieke partijen 

BBCH heeft eenmaal een overleg met afgevaardigden van de politieke partijen, die ook in de 

gemeenteraad vertegenwoordigd zijn, georganiseerd. Zij  zijn gestart met een werkgroep 

bestuurlijke vernieuwing. Voor de toekomst mogelijk een goede manier om contact te 

onderhouden. 

 

Bereikbaarheid 

Website: www.bbcentrumhardenberg.nl. 

U kunt de BBCH bereiken via het mailadres: bestuur@bbcentrumhardenberg.nl  De eerste 10 

minuten van ieder overleg zijn  gereserveerd voor de leden om binnen te lopen. 

Inloopspreekuur van 19.30-1940 uur in de Buurtkamer. De website is vernieuwd en opgefrist.  

U kunt over tal van onderwerpen meepraten via de knop: Praat mee over… 

 

http://www.bbcentrumhardenberg.nl/
mailto:bestuur@bbcentrumhardenberg.nl


 

 

Proactief 

Proactief werken vraagt meer betrokkenheid van inwoners bij diverse onderwerpen. BBCH 

denkt dit te kunnen bereiken door vaker enquêtes uit te zetten als een onderwerp zich er toe 

leent, brieven te versturen en van inwoners te vragen bij de BBCH onderwerpen aan te dragen 

die verbeteringen tot stand kunnen brengen. Daarnaast vraagt de BBCH een vroege 

betrokkenheid bij onderwerpen die van belang kunnen zijn voor de inwoners: BBCH heeft nu 

viermaal per jaar een afstemmingsoverleg met de gemeente. Hierbij wordt gewerkt met lijsten 

met daarop de onderwerpen: Verkeer, groen, wonen, sociaal/leefbaarheid en overige 

onderwerpen. De lijsten worden gedeeld met de gemeente. De onderwerpen worden gedateerd 

en van antwoorden voorzien. BBCH kan dan beter de voortgang bewaken. 

 

Standaardprocedure BBCH in 2022 vastgesteld 

a. Welke belangen hebben we als BBCH 

b. Welke raakvlakken met andere items zijn er te onderkennen 

c. Hoe communiceren we hierover met onze leden  

d. Welke lijn zetten we strategisch uit, hoe vliegen we het als BBCH aan  

 

e. Welke concrete punten moeten we of kunnen we oppakken  

f. Wie zou namens de BBCH in dit item de kar willen trekken.  

 

Toekomstplan BBCH 

In 2022 werd een begin gemaakt met het schrijven van een  

toekomstplan. Het eerste opzetje werd in 2023 voorgelegd 

aan de contactpersonen. In 2024 zal hier verder aan worden gewerkt.  

  

PB’s gem. Hardenberg 

In het verslagjaar vond er eenmaal overleg plaats met alle PB’s. Voor 2024 staat er weer een 

overleg gepland  

 

Speeltuin Parkweg 

Er zijn nieuwe mogelijkheden voor verbeteringen, dus voor een hekje rondom de toestellen. 

Hiervoor kan gebeld worden met de gemeente. Zie ook de website voor fondsmogelijkheden. 

 

Klankbordgroep veilig op weg  

BBCH heeft deelgenomen aan de klankbordgroep veilig op weg. Bewoners langs de voorgestane 

routewijzigingen zijn eveneens betrokken bij de klankbordgroep. Denk aan bewoners Bruchterweg, 

Slotwachter en de rondweg tot aan de Parkweg. Samen optrekken levert meerwaarde op. 

Besproken onderwerpen o.a.: 

Google maps 

Snelheid 30 km: Dit wordt een ontmoedigingsbeleid.                                                             

Wijkontsluiting 

Rotonde niet opschuiven: Is iets meer richting het gemeentehuis gerealiseerd. 

Verkeer omleiden: Vrachtvervoer bedrijven mag niet meer over de Bruchterweg, tenzij het bedrijf 

aan deze weg ligt. 

Parallelweg: Gaat er niet komen. Landbouwverkeer mag nu over de Twenteweg. 

 

Fietsen door het centrum 

Standpunt op dit moment fietsen in het winkelgebied: CM en gemeente staan nu voor een 

ontmoedigingsbeleid. Denk ook aan de snelle fietsverbinding die gerealiseerd gaat worden (van 

 



 

 

west naar oost) en alle fietsverkeer van de Marslanden naar de scholen (noord/zuid). Op alle assen 

een fietsenstalling realiseren zou fijn zijn. Nog zo’n 60-70% van alle winkeliers is tegen het stoppen 

met fietsen. Er spelen vele gevoelens mee. Mensen van buiten het centrum komen op de fiets. Het 

ontmoedigen is een 1e stap. Waar eindigt dit? Jaarlijks opnieuw bekijken. Als je ouder bent, is 

lopen van de ene naar de andere winkel best ver. Fietsers zijn te gast maar gedragen zich niet altijd 

zo. Veel inwoners voelen zich niet veilig. Fietsen verbieden tussen bepaalde tijdstippen zou al veel 

opleveren. 

 

Snelle fietsverbinding 

Het plan is dat er vanuit Heemse, achter de fa. Welink langs een tunnel voor fietsers onder de 

Twenteweg door gerealiseerd gaat worden, die uitkomt in de Rustenbergherstraat. Dit betekent 

dat al deze fietsers richting het centrum en dus de Voorstraat rijden. Mede reden om het fietsen in 

de winkelstraat te verbieden. Wordt vervolgd. 

Groen 

BBCH heeft deelgenomen aan een werkgroep rond het vergroenen van het centrum. Het plan 

wordt opgenomen in het totale plan rondom verkeerswijzigingen straten. 

 

Gaswinning 

Hardenbergerveld  nog 10%. Nieuwe boringen betreffen de zelfde bel. (partijen rondom zijn 

betrokken). Hier komt een nieuwe procedure voor. Dit wordt een uitgebreide of minder 

uitgebreide. Men weet nog niets zeker. Reacties zullen worden afgestemd met de provincie. Uitleg 

aan de inwoners kan beter door de gemeente worden gedaan en niet door de NAM i.v.m. slecht 

image. Drie stappen: 

1. Vergunningsspoor 

Stakeholders 

2. Ontzorgingsspoor 

3. Bijdragespoor 

omgeving deel opbrengst? 

 Staatstoezicht op de mijnen. 

 

Reacties enquête Marktplein 

Algemeen: Ongeveer 10% heeft gereageerd. Dat is een goed resultaat. Men wil fietsers graag 

duidelijker gescheiden zien van voetgangers. Ingang van Wevelinckhovenplein: Bewoners moeten 

eerst links en rechts kijken om de voordeur uit te kunnen. Meer groen, waterelement, meer 

horeca, kan de Markt niet verplaatst worden. Het resultaat is meegenomen in het overleg met de 

gemeente. 

 

 Infohuis 

Infopunt/Infohuis: Hardenberg heeft nu een infohuis sociaal domein bij de bibliotheek. Inwoners 

kunnen hier terecht voor hulp bij o.a. het invullen van formulieren, hulp bij de computer, 

overheidsregelingen etc. De naam kan verwarrend zijn in relatie tot het infopunt. De ondernemers 

zijn niet betrokken bij het infopunt. 

  

Uit het overleg met het Centrum Management 

Terrassen/stoelen en loopruimte voetgangers en hulpdiensten: 



 

 

Terras tegen het horecabedrijf aan, dan 3 meter niets en dan weer terras. Dit is de juiste gang van 

zaken. Er staan vaak ook nog reclameborden midden op straat waardoor de loopruimte nog meer 

beperkt wordt.  De borden mogen 1 meter voor het pand geplaatst worden. CM nemen het 

onderwerp mee naar eigen overleg.  

Fietsen in de stad: Het beleid verandert langzaam. Op dit moment wordt er hard door het centrum 

gefietst door jeugd, E-bikes, scootmobielen en fietskoeriers. Wandelaars gaan zich hierdoor 

onzeker voelen. Meer mensen vallen.  De CM leden staan er verschillend in. De politiek neemt 

uiteindelijk een besluit. Alternatieven: Meer (bewaakte) fietsenstallingen etc.  

 

Markt klein: Is een andere dag een optie? Dit is een taak voor de marktmeester. Veel kramen staan 

de hele week door ook op andere markten. Is een andere locatie een optie? Aantal marktkramen is 

zo’n 35% kleiner geworden 

Horeca op zondag: Mogen wel open. Horeca is echter zo verspreid dat opening niet rendabel is. Op 

koopzondag mag alles open. De regeling zit ingewikkeld in elkaar. De Troubadour en de 

Herdenbergher zijn op zondag tussen 1 mei-1 okt. open. De personele bezetting is ook een 

probleem. 

    

Vrachtverkeer op de markt, hubs? Er bestaat een vastgestelde bevoorradingsroute. Hema draait op 

de Markt. De Lelie mag niet door de Fortuinstraat na 12 uur. Tot 12 uur mag alles nog. 

Evenementen: Niet ’s nachts afbreken is een wens (pleinfeest/kermis). 

Reuzenrad is goed bezocht.  

 

Vechtzonegebied 

Hier wordt nu gebouwd. Het gaat om 2 woongebouwen sociale huur en 2 gebouwen met 

koopappartementen. Er zal ook aandacht worden besteed aan speelfaciliteiten. 

 

Openbaar vervoer 

BBCH heeft deelgenomen aan overleg rondom nieuwe plannen openbaar vervoer. Voor het 

centrum gebied hebben de nieuwe plannen weinig tot geen gevolgen. 

 

Energieklusteam  

Zie hiervoor de website van de BBCH 

 

Overlast 

Er is aandacht voor overlast Station en fietsenstalling 

Een advies: Houdt. Oren en ogen open en geef het door 

 

Werkgroep één tegen eenzaamheid 

BBCH neemt deel aan een werkgroep taboe doorbreken. De werkgroep loopt 

door in 2024. Inmiddels wordt eens per maand een collum in de 

Toren afgedrukt. 

  

Badhuisplein 

Er is  een kleine speeltuinvoorziening gerealiseerd. 

 

Bankje Israёl E plein 

 



 

 

Een kunstenaar  maakt een nieuw bankje met  plaquette. De plaats is voorlopig nog niet duidelijk. 

 

Carillon 

Carillon gemeentehuis: Niet hoorbaar in het centrum. Wel richting Zeeheldenbuurt. Is er een andere 

plek mogelijk? Hier heeft de BBCH nog geen antwoord op ontvangen 

Onderhoud Amaliabrug 

Het gaat hier om een duur kostenplaatje. Mogelijk moet de brug geheel vernieuwd worden. 

Mede hierdoor gaat onderhoud dit jaar niet meer plaatsvinden. 

 

Spiegel 

Kan er geen spiegel geplaatst worden aan de achterkant van Koos Kamst? Hier heeft de BBCH 

nog geen reactie op ontvangen.  

 

 

 

 
 

 

  

 

 

 

 

  

 


